
Pabianice, 11.03.2020 r.

                                                                                     Pan

                                                                                     Krzysztof Rąkowski

                                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                     w Pabianicach

W odpowiedzi na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Pabianicach Pana Włodzimierza 

Stanka z dnia 12.02.2020 r. w sprawie utwardzenia ulicy Zaradzyńskiej  uprzejmie informuję, że znany 

jest mi stan nawierzchni ulic gruntowych w Pabianicach. Stąd też podjąłem wiosną 2018r decyzję 

przyjęcia 5 letniego planu likwidacji dróg gruntowych zastępując dotychczasowe nawierzchnie 

nawierzchniami bitumicznymi. 

Ponadto pragnę nadmienić, że ulica Zaradzyńska leży w granicach administracyjnych Pabianic i

Ksawerowa i jest częścią obydwu jednostek administracyjnych. Obecnie zamieszkuje na niej niewielu 

mieszkańców Pabianic. Niemniej jednak podjęliśmy wysiłek, aby wspólnie z Gminą Ksawerów 

przygotować pełną dokumentację do programu Funduszu Dróg Samorządowych. Będzie to możliwe w 

2021 roku po regulacji i nabyciu gruntów niezbędnych dla tej inwestycji.


